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Ansvarlighed og gensidig respekt gennem dialog 

 

 

Dagsorden for 
Skolebestyrelsen 

Onsdag 25. sept 2019 

17.00 – 19.30 

 

Formand: Anders Gold 

Ordstyrer:  

 Nr. 02 
 

Fraværende: Jacob., Ditte 
 

 
1.  
a) Godkendelse af dagsorden. 5 min  
b) Godkendelse af referat. 
 
 
 
 
 
2. Nyt fra/siden sidst 20 min    
a) Fmd/ næstfmd.                           
b) Henvendelser til bestyrelsen  
c) Medarbejder med nyt fra skolens 

hverdag   
d) Skolens ledelse med nyt fra skolens hverdag 
e) Nyt fra Hedensted Kommune. 

Orientering    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

1. a) Godkendt 
b) Tilføjelse mødet 11/3-2020 er fællesmøde 
med Aale-Hjortsvang. Mødet 10/7 rettes til 
10/6. 
 

2. a) Skole og forældres landsmøde er 15. og 16. 
november. Seneste tilmelding til Anders 30. 
september. Jakob og Ditte informeres om af 
Anders om muligheden. 
b) Intet nyt 
c) Studieugen har været en god uge for alle 
årgange. 8. årgang har været til Skills og været 
gode ambassadører fra skolen. Elever og lærere 
har været glade for, at lærerne har været 
tilknyttet årgange uden skift til andre årgange i 
denne uge.  
8. årgang har arbejdet med læsehastighed og 
langt de fleste har forbedret sig på 14 dage. 
Forløbet foregik som holddeling ud fra 
elevernes faglige niveau. Det har været 
udbytterigt. 
d) Studieuge: de nye rammer for ugens 
organisering har medført en bred vifte af 
anderledes undervisningsaktiviteter.  
Der har været afholdt kommunalt kursus, Fit 
First, på Rask Mølle Skole. Den europæiske 
sprogdag den 26. sep. afholdes som en halv 
emnedag på hele skolen.  Der er af udvalget for 
arbejdet med den internationale dimension; 
MR, LL og AN har lavet et grundigt forarbejde 
med forslag til undervisningsaktiviteter.  
Der er lige nu et forholdsvist højt sygefravær. 
Der er ansættelsessamtaler til 
matematiklærerstillingen på mellemtrinnet d.  
26. sep. En medarbejder på kontoret har sagt 
op. Der overvejes i en periode at indføre 
telefontid for kontoret. 
e) Læring har afholdt informationsmøde for alle 
skoleledelserne og redegjort for grundlaget for 
udarbejdelse af en ny skolepolitik. Herunder 
også informeret om den forventede udvikling 
for områdets samlede økonomi i år og 
fremadrettet. 
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3. Nyt fra elevrådet   

 
     
4. HumanAct – konsulent vedr. Social Kapital. v/ 
TC,DO 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Økonomi  v/K.E  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Tilbagemeldinger fra forældremøderne: v/alle 

- Vikar 

- Udviklingsplanen 

 

 

 

 

 

 

3. Elevrådet er endnu ikke konstitueret. Dette 
sker 27. september. 

 

4. HumanAct Social kapital 
 

”Tillid, samarbejde og oplevet retfærdighed.” 
Et forløb vedr. social kapital er startet med 
hjælp fra to konsulenter fra HumanAct. Der er 
afholdt sparringsmøde med en bred gruppe 
medarbejdere, Finn Gatten og to fra 
skoleledelsen. Der afholdes 4 workshops for 
alle medarbejdere på eftermiddage/aftener og 
4 lederworkshops, der afvikles på 4 hele 
arbejdsdage. Derudover er der for en afdeling 
et dialogmøde, hvor der tages udgangspunkt i 
resultaterne fra forårets 
spørgeskemaundersøgelse. To ledere og begge 
konsulenter deltager i dialogmødet. Det 
overvejes at slutte skoledagen for eleverne kl 
13:10 den 22. oktober, hvor forløbet starter 
med en workshop på 4 timer. Personalet er 
præsenteret for datoerne, der er berørt af 
forløbet. Planen vedlægges referatet som bilag. 
25. oktober afholdes skolens eget sociale 
indslag for arbejdet med området. 
Skolebestyrelsen er nævnt som mulig aktør for 
konsulenterne, da bestyrelsen har været 
involveret i processerne, der har ledt frem til 
igangsættelsen af forløbet. Der er ikke truffet 
afgørelse om bestyrelsens evt. deltagelse. 
 

5. Økonomi 
Pga. et faldende elevtal er skolens tildeling 
justeret, og det forudses for nuværende, at der 
til 2020 vil blive overført et underskud. Dette er 
forudset fra årets begyndelse. Det er fortsat 
udgifterne til segregering, der har afgørende 
betydning for regnskabets forventede resultat. 
Udgifterne til vikardækning er lidt højere end 
det forventede. Økonomien er dog fortsat i den 
udvikling, der er forudset sammen med 
afdelingen for læring. Elevtallet er blandt andet 
faldet pga. at 3 klasser er gået ud af 9. årgang 
og kun 2 små klasser er startet på 0. årgang. 
 

6. Forældremøder 
Der har været et stort fremmøde til alle 
afdelingers forældremøder. Vikardækningen 
har været et emne på årgangsmøderne på 
mellemtrinnet. Der er samlet op på dette med 
god information til de berørte årgange og 
klasser. Der er også skrevet et informationsbrev 
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7. Ansættelsessamtaler 

- deltagere: torsdag den 26. september kl. 15.30  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Dialogmøde v/AG 

 

 

 

 

 
 
                                                                                                       
9. Eventuelt. 10. min 
 
 

til forældrene, der beskriver håndteringen af 
emnet. Bestyrelsen opfordrer til, at der er 
opmærksomhed på, at der er fagligt indhold i 
vikardækkede funktioner. 
På 4. årgang blev der udtrykt ønske om, at der i 
årets første skoleuge er ekstra fokus på at 
hjælpe eleverne i gang med brugen af nyt IT-
udstyr. Lærerne er glade for organiseringen af 
møderne. 
 

7. Ansættelsessamtaler 
Der er indkaldt til samtaler den 26. september, 
der skal ansættes en lærer i en fast stilling og 
evt. en lærer i en tidsbegrænset stilling frem til 
sommerferien 2020.  
Deltagende forældrerepræsentanter er Sussie 
og Sidsel. 
 

8. Dialogmøde 
7. oktober 18:30-21:30 er der på Løsning skole 
dialogmøde med Læring og 
skolebestyrelsesformænd og næstformænd. 
Temaet er arbejdet med den nye 
børneungepolitik og den nye skolepolitik. 
 

9. Evt. 
Punkt til næste møde overvejes emner til 
opfølgning på evt. møde med Marianne 
Bertelsen, som opfølgning på mødet i juni 2019. 
 

Næste møde: Principper. 
- Hvad er et princip 
- Hvordan arbejder vi med disse? 
- Hvilke udvælger vi? 
- Mm. 
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